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عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: مالک باشگاه 
تراکتور گفت: بیشترین هزینه را من برای فوتبال 
انجام داده ام. خیلی ها از بخش خصوصی آمده و 
رفته اند، اما تنها کس�ی که در فوتبال مانده، من 
هستم، ولی عده ای از این هزینه ها سود می برند 

و خود من هیچ درآمدی از این محل نداشتم.
 »محمدرضا زن��وزی« در برنام��ه تلویزیونی، اظهار 
داش��ت: فرارسیدن سالگرد شهید س��ردار سلیمانی را 
به مردم ایران تس��لیت و تبریک عرض می کنم. فصل 
خوبی را پشت سر می گذاریم. می دانیم به قهرمان نیم 
فصل جام نمی دهند. امیدواریم این روند ادامه داش��ته 

باشد تا برای نخستین بار هواداران را خوشحال کنیم.
وی در رابطه با حواش��ی پی��ش آمده در پایان فصل 
گذش��ته، بیان کرد: ع��ده ای باعث و بان��ی حرف ها و 
مشکلات شدند. اما جدا از این موضوعات، فوتبال ایران 
باید تصمیمات کلان بگیرد. مسئولان باید آستین ها را 
بالا زده و تصمیم گیری کنند. فوتبال ایران به این شکل 
ادامه دار نخواهد بود. فوتبال در دنیا یک صنعت است. 
کشورها به ش��دت در فوتبال سرمایه گذاری کرده و از 
آن در حوزه  ه��ای فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی بهره 
می برن��د. ما از این قافله عقب مانده ایم و فوتبال ما هر 
روز پس��رفت می کند. اگر چاره اندیشی نشود، بدتر از 
این هم خواهد شد. زنوزی با بیان اینکه 30 سال است 
تیم داری می کنم، گفت: همه از فوتبال بهره مند شده اند. 
حدود 30 سال است که تیم داری می کنم و بیشترین 
هزینه را من برای فوتبال انجام داده ام. خیلی ها از بخش 
خصوصی آمده و رفته اند، اما تنها کسی که در فوتبال 
مانده، من هستم. ما هزینه می کنیم، ولی عده ای از این 

هزینه ها سود می برند.
وی در خص��وص دلایلش برای هزین��ه در فوتبال، 
اظهار داش��ت: بخش��ی ب��ه اعتق��ادات برمی گردد که 
نمی توان��م از آن ه��ا بگذرم. ما جدا از مس��ئولیت های 
قانونی، مس��ئولیت های اجتماعی هم داریم. به عنوان 
مثال، پرداخت مالیات وظیفه قانونی اس��ت. از س��وی 
دیگر، موظف هس��تیم به س��رزمینی که در آن بزرگ 
ش��ده و به این جایگاه رس��یده ایم، خدمت کنیم. من 
با کمک مردم به زنوزی تبدیل ش��ده ام. باید یکس��ری 
هزینه های اجتماعی در حوزه ورزش و سایر حوزه های 
اجتماعی انجام دهیم. این وظیفه من در قبال زحمات 
مردمی اس��ت که خیلی به م��ن محبت دارند. مردم را 
باید با این کارها خوش��حال کنی��م. این هزینه ها باید 

توسط امثال زنوزی  انجام شود. 
مال��ک باش��گاه تراکتور ب��ا بیان اینکه با یکس��ری 
محدودیت ه��ا، باش��گاه های خصوص��ی را ش��رمنده 
می کنند، خاطرنشان کرد: من مشکلی با سقف بودجه 
ندارم و موافق آن هستم. من با باشگاه های دولتی رقابت 
می کنم که از جیب 85 میلیون ایرانی هزینه می کنند 
و این نوع رقابت، ناعدالتی اس��ت.  مدیران دولتی برای 
اینکه از زیر فشار خارج شوند، بی رویه هزینه  می کنند؛ 
چون جیب خودش��ان نیست.وی در خصوص این ادعا 
که گفته می ش��ود »نمی گذارند تراکتور قهرمان شود« 
بی��ان کرد: بازی  های این فصل را ن��گاه کنید. تراکتور 
بیش��ترین ضرر را از حیث داوری داش��ته است. آقای 
کاظمی در بازی با اس��تقلال خورستان قضاوت خوبی 

داش��ت و پنالت��ی ب��ه نف��ع تیم 
م��ا گرف��ت. VAR از داور 
درخواس��ت مرور صحنه را 

داش��ت، ولی تصاویر آن قطع بود و نتوانست به صحنه 
ن��گاه کند. در نتیجه پنالتی ما لغو ش��د!  من به آقای 
تاج هم گفتم چرا داور تبریزی برای بازی های تراکتور 
انتخاب نمی کنید؟ و در سوی دیگر چرا برای تیم های 
 VAR تهرانی، داور اهل تهران انتخاب می کنید؟ داور
دیدار ما، اهل اصفهان بود و رقابت تیم ما با س��پاهان 

است.
وی ادامه داد: تعداد زیادی از بازیکنان بزرگ طی این 
سال ها از تیم های شهرستانی به تیم های تهران رفته اند. 
رس��انه ها و صدا و سیما س��کوت کرده یا روی موضوع 
سرپوش می گذارند. امس��ال ما سه بازیکن از تیم های 
تهران جذب کردیم، ولی هر روز علیه این نفرات برنامه 
تولی��د کردند. م��ن در حوزه حقوقی ش��ناخت دارم و 
قراردادهای س��فت و س��ختی منعقد می کنم. قرارداد 
بیرانوند را مطالعه و تفس��یر ک��ردم و از 10 حقوقدان 
هم مش��ورت گرفتم به این نتیجه رس��یدم که حق با 
بیرانوند اس��ت. شما کارشناس حقوقی بیاورید قرارداد 
بیرانون��د را مطالعه و اظهار نظر کن��د. مجریان صدا و 

سیما هر روز در خصوص بیرانوند صحبت 
کرده و به حکم فدراسیون اعتراض می کنند. 
م��ن هم به این حکم اعت��راض دارم؛ چرا که 

حق با بیرانوند بود.  
تراکتور در  باش��گاه  مالک 
آق��ای  خص��وص نظ��ر 
ب��ه  شاه حس��ینی 
عن��وان کارش��ناس 
در خص��وص ای��ن 
گف��ت:  پرون��ده، 
قرارداد  ایش��ان 
این  و متم��م 
را  ق��رارداد 
طور  به 
مل  کا

مطالعه کرده  که در این رابطه اظهار نظر کرده اس��ت؟ 
نظر ش��خصی من این است که حق با علیرضا بیرانوند 
ب��ود. من ب��ه آقای تاج گفت��م در فدراس��یون فوتبال 
مش��کلاتی وجود دارد. ایش��ان به من گفت »همه در 
فدراسیون سالم هس��تند.« گفتم آقای تاج همه چیز 
را به مسائل مالی وصل نکنید. همین که یکی از ارکان 
و عوامل فدراسیون در ذهن خود از یک تیم طرفداری 
ک��رده و در پرونده ه��ای تیم های دیگ��ر تأثیر بگذارد، 
ناعدالتی اس��ت و آن فرد س��الم نیست. وقتی یک نفر 
ب��ه نفع تیم محبوب خ��ود تصمیم گیری می کند، این 
به معنای ناعدالتی اس��ت. از صدا و سیما تا فدراسیون 
و یکس��ری از رسانه ها طرفدار تیم های دیگر هستند و 

برخی از مجریان از تیم های دیگر طرفداری می کنند.
وی در خص��و ادعای مجری برنام��ه مبنی بر اینکه 
فدراس��یون علیه بیرانوند و تراکتور حکم نداده است، 
گفت: من در خصوص کلیات صحبت می کنم. من هم 
می دانم به قهرمان نیم فصل جام نمی دهند. اما ش��ما 
ببینید چه چیزی در س��ال های گذش��ته در خصوص 
قهرم��ان نیم فص��ل نوش��ته اند و اکنون چ��ه چیزی 
در رابطه با تراکتور می نویس��ند. ش��ما بررسی کرده و 
قضاوت کنید. باخت های تراکتور را برجسته می کنند 
و برده��ا را کمرنگ جلوه می دهند. این ناعدالتی را در 
رسانه  ها می بینیم. آنان هنوز قبول نکرده اند که فوتبال 
ایران از دو قطبی خارج شده است. کدام تیم ایرانی به 
غیر از تراکتور، می تواند ورزشگاه را پر کند؟ تراکتور در 
آسیا نتایج درخشان کسب کرده، اما چرا به این موضوع 

توجه نمی شود؟
زنوزی با اش��اره به اینکه اهل تعارف نیس��ت، گفت: 
برنامه ش��ب های فوتبالی تا حدودی عدالت را رعایت 
می کن��د. همه ح��ق دارند منتق��د باش��ند، ولی باید 
عدالت را رعایت کنند و نگاه ش��ان جانبدارانه نباش��د. 
تراکتور بیش��ترین هوادار را در آس��یا دارد، اکنون هم 
صدرنشین است. نظرسنجی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
را همه دیدیم که تراکتور پرهوادارترین تیم آسیا شد. 
بازی های ما را هم مثل استقلال و پرسپولیس از شبکه 
سه پخش کنید. صدا و سیما پول که نمی دهد، گاهی 
درخواس��ت کمک هم می کند. چ��را عدالت را رعایت 

نمی کنی��د؟ قبول کنی��د تراکتور هم پرهوادار اس��ت. 
بازی های س��رخابی ها را از ش��بکه ورزش و بازی های 
تراکتور را از ش��بکه س��ه پخش کنی��د. اگر می گویید 
ش��بکه ورزش مخاطب بیش��تری نسبت به شبکه سه 
دارد، مش��کلی نداریم، جای پخش بازی ما و تیم های 
پایتخ��ت را عوض کنید.وی در خصوص ادعای مجری 
برنام��ه مبنی بر اینکه عدم پخش بازی های تراکتور از 
شبکه سه حاصل تقسیم وظیفه در صدا و سیما است، 
گفت: شما نباید بین تیم ها تفاوت قایل شوید. ما را به 
تجزیه طلبی محکوم می کنند. پان ترک شما هستید که 
به این موضوعات دامن می زنید. ترک ها زمانی که همه 
کاره کشور بودند، زبان رسمی و تمامیت ارضی کشور را 
تغییر ندادند. رهبر معظم انقلاب فرموده اند ترک هستم 
و بارها ترکی حرف زده ان��د. ما همواره حافظ ایران 
بوده ایم. عده ای منتظرند تا ما صحبت  کنیم 
و انگ تجزی��ه طلبی به 
ما بزنند.مالک باش��گاه 
تراکتور مطرح کرد: من 
س��ال ها در جبهه بودم. 
شهید باکری، شهید کس��ایی و ... از همین آذربایجان 
در جبهه حضور داشتند. جنگ بدون حضور آذربایجان 
نبود. ما در جنوب می جنگیدیم. س��ریع ما را محکوم 
می کنند که حرف نزنید، ش��ما تجزیه طلب هس��تید. 
اگر تراکتور قهرمان شود، افتخاری برای ایران است. ما 
ایرانی و س��رباز ایران هستیم. اگر کسی به کشور چپ 

نگاه کند، من نفر اول هستم که سینه سپر می کنم. 
زن��وزی با تأکید بر اینکه فوتب��ال ایران دو قهرمانی 
 VAR به تراکتور بدهکار اس��ت، توضیح داد: یک روز
نمی فرس��تند و درخواست پول می کنند و یک روز هم 
VAR می فرستند که قطع می ش��ود. فیلم این اتفاق 
موجود اس��ت و به فدراس��یون فوتبال ارسال کرده ایم. 
آق��ای کاظمی قضاوت خوبی کرد. داوری در بازی های 
تراکتور با نساجی و شمس آذر در نتیجه تأثیرگذار بود. 
بازی با نس��اجی 20 دقیقه وقت تلف ش��ده داشت که 
داور فقط 6 دقیقه گرفت. همچنین اخراج اس��کوچیچ 
و هاش��م نژاد اش��تباه بود. چرا حتی یک پنالتی در 15 
بازی برای ما نگرفتند؟ حق تراکتور را در جمعه س��یاه 

خوردن��د. واقعاً عدالت رعایت نش��د و مردم را ناراحت 
کردن��د و باید از دل مردم در بیاورن��د. آن زمان آقای 
تاج در فدراس��یون مسئولیت داشت و ظهر آن روز در 
دفتر من حضور داش��ت. با اینک��ه در آن مقطع مالک 
باشگاه نبودم، از ایشان درخواست کردم که داور عدالت 

را رعایت کند که نشد. 
وی با بیان اینکه جذابیت فوتبال به غیرقابل پیش بینی 
بودنش است، گفت: ما امسال جدا از داوری، بدشانس 
هم بودیم. ما در بازی با شمس آذر می توانستیم 10 گل 
به ثمر برسانیم، ولی شکست خوردیم. جذابیت فوتبال 

به همین است. 
وی در خصوص درخواس��ت مس��ئولان شهر مشهد 
برای تیم داری زنوزی در این ش��هر، بیان کرد: ابتدای 
فصل چنین درخواس��تی از ش��هر مشهد وجود داشت 
ک��ه من پاس��خ نامه را ن��دادم. تراکت��ور اوج تیم داری 
اس��ت و نمی شود از تراکتور دل کند و در شهر دیگری 
تیم داری کرد. سرمایه گذاری های من همگی در شمال 
غرب کشور است. اعتقاد دارم من به منطقه آذربایجان 

بدهکار هستم. 
زنوزی درباره انتخاب دراگان 

اسکوچیچ، خاطرنشان کرد: 
آقای اسکوچیچ رفیق من 
بود و در زم��ان تیم ملی 
ه��م ب��ا ایش��ان ارتباط 

داش��تم. من با آقای 
هم  کی��روش 

قت  فا ر

داش��تم. موقع��ی که اس��کوچیچ را از تی��م ملی کنار 
گذاش��تند، به تاج زنگ زده و گفتم در حق اسکوچیچ 
اجح��اف کردید. حق او حضور در جام جهانی بود و به 
نظرم می توانستیم با حضور ایشان، از مرحله گروهی بالا 
برویم. اگر صعود نمی کردیم هم، با شش گل به انگلیس 
نمی باختیم. س��وابق اس��کوچیچ در تیم ملی مشخص 

اس��ت. قبل از حضور او وضعیت تیم ملی بحرانی بود، 
فوتبال ایران رفتار خوبی با اسکوچیچ نداشت.

مالک باش��گاه تراکتور ادامه داد: من با تمام مربیانی 
ک��ه به تراکت��ور آمده اند به غیر از یک نف��ر ایرانی، در 
ارتباط هس��تم. آقای بردیف در مراسم ختم همسرم از 
روس��یه به ایران آمد. با آقای خمز هم ارتباط دارم. من 
بعد از تیم ملی هم می خواستم اسکوچیچ را به تراکتور 
بیاورم که ایشان گفت شرایط روحی من خوب نیست؛ 
البته حق هم داشت. او امسال هم پیشنهادات بالاتری 

نسبت به تراکتور از تیم های ایرانی داشت.
وی در خصوص رقم قرارداد اسکوچیچ در فدراسیون 
فوتبال، اظهار داش��ت: قرارداد او در فدراسیون فوتبال 
وج��ود دارد و حدود 600 هزار دلار اس��ت. من بخش 
خصوصی هس��تم و از گفتن ارق��ام ترس ندارم. برخی 
از تیم ها از طریق ش��رکت  های تابعه که شبهه دولتی 
هس��تند، به بازیکنان پول می دهند. من به ش��دت به 
دنبال س��قف قرارداد هس��تم. بدون س��قف ق��رارداد 
نمی توانم با تیم های دولتی رقابت کنم. خارج از قرارداد، 
به هیچ بازیکنی پول نداده ام. کار من در تمامی بخش ها 

شفاف است و کار زیرمیزی ندارم.
مالک باش��گاه تراکتور  درباره ادعاهای ضد و نقیض 
در خصوص مبلغ رضایتنامه امیرحسین حسین زاده، 
گف��ت: فوتبال بخش��ی از اقتصاد اس��ت. من مذاکره 
کردن را بلد هس��تم. ما 300 ه��زار دلار بابت رضایت 
نامه حسین زاده پرداخت کردیم. بازیکنانی را به خارج 
از کش��ور می فرس��تند و س��پس بدون انجام بازی به 
باشگاه های ایران ترانسفر می کنند. یا اینکه بازیکنی را 
ب��ه قیمت دو میلیون دلار می فروش��ند و یک میلیون 
دلار برای قرض گرفتن او پرداخت می کنند! مادامی که 
باشگاه ها خصوصی نشود و مدیر از جیب خودش هزینه 
نکند، این مشکلات رفع نمی شود. مدیران دولتی موقتی 
هستند و از بد و بیراه شنیدن ترس دارند. فوتبال ایران 
مشکلات زیادی دارد و عده ای مثال اختاپوس از فوتبال 
تغذی��ه کرده و هزین��ه آن را بخش خصوصی و 85 
میلیون ایران��ی پرداخت 

می کند.
زنوزی در پاسخ 
به سوالی مبنی بر 
اینکه آی��ا ش��ما قبل از 
پایان فصل گذش��ته با بیرانوند، 
ترابی و اسماعیلی فر مذاکره کرده 
بودی��د؟ بیان کرد: نه نمی پذیرم. طبق 
قوانین فیفا، شش ماه قبل از پایان قرارداد یک بازیکن، 

می توان با او مذاکره کرد. 
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا پورحمیدی 
را به خاطر احتمال محرومیت بیرانوند، نگه داشته اید؟ 
تأکید کرد: نه. پورحمیدی دروازه بان بسیار خوبی است. 
ما می خواهیم قهرمان شویم و وجود دو دروازه بان بسیار 
خوب برای قهرمانی ضروری است. اگر بیرانوند در یک 
بازی اخراج ش��ود، چه کس��ی را جایگزین کنیم؟ پس 
وجود دروازه بان جایگزین ضروری اس��ت. من قرارداد 

بیرانوند را مطالعه کرده بودم. نوشته بود کلیه مطالبات 
بازیکن باید پرداخت شود و فسخ او قانونی است.

مالک باش��گاه تراکتور در پاس��خ به این س��وال، آیا 
فش��ار خارجی در رأی پرونده بیرانوند وجود داش��ت؟ 
گفت: من ب��ه حدی عقل دارم که ب��ه خاطر کار یک 
باش��گاه، مزاحم رئیس جمهور و معاون او نش��وم. اگر 
هم می ش��دم، این پرونده مربوط به درون کشور بود و 
مش��کلی نداشت. چرا زمانی که رئیس جمهور وقت به 
خاطر یک میلیون دلار مربوط به پرونده طارمی از آقای 
اردوغان درخواس��ت کمک کرد، رسانه ها سکوت کرده 
بودند؟. قداست صندلی ریاست جمهوری این است که 
به خاطر یک میلیون دلار از رئیس جمهور کشور دیگر 
درخواس��ت کمک کند؟ ما در داخل کشور باهم بحث 
و اخت��لاف نظر داریم، ولی چ��را به خاطر یک میلیون 
دلار از رئیس جمهور هزینه کردند؟ اگر می خواستند، 
من یک میلیون دلار را می دادم. من می فهمم که پای 

رئیس جمهور و معاون او را به این موضوع باز نکنم. 
وی ادام��ه داد: اگر رئیس جمه��ور وقت کافی برای 
رس��یدگی به مشکلات کش��ور را داشته باش��د، باید 
ش��کرگذار باش��یم. نمی توانم وقت رئیس جمهور را به 
خاطر یک قرارداد بگیرم. به همین دلیل می گویم اکثر 
رسانه ها مش��کل دارند. متأس��فانه در تمامی حوزه ها 
دیدگاه رسانه ها همین است. از کوچکترین فرصت برای 
ضربه زدن به تراکتور استفاده می کنند. چرا مسئولان 
کشور در آن مقطع به صورت علنی از یک تیم حمایت 
می کردند و رس��انه  ها توجهی نداش��تند؟ چرا مجریان 
نمی پرس��ند طرفدار کدام تیم ایرانی هستید؟ همیشه 
می پرسند که قرمز هس��تید یا آبی؟ به عنوان مثال از 
آقای هادی س��اعی پرسیدند که ایشان گفت من قرمز 

تراکتوری هس��تم. فرزند آقای پزشکیان هم اعلام کرد 
من تراکتوری هستم نه طرفدار سایر تیم ها. نوع پرسش 
اشکال دارد. مگر فقط دو تیم داریم و مجبور به انتخاب 

یکی از آن ها هستیم؟ 
س��رمربی تراکتور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
آیا از س��مت تیم ملی هم در خصوص پرونده بیرانوند 
فش��ار بود؟ بیان کرد: نه. از آقای قلعه نویی بابت نتایج 
تیم ملی تش��کر می کنم. علاوه بر ملی پوش��ان فعلی، 
چندین بازیکن ما همچون مهدی هاش��م نژاد، دانیال 
اس��ماعیلی فر، محمد نادری و ... اس��تحقاق پوشیدن 
پیراهن تیم ملی را دارند. جای اس��ماعیلی فر در دفاع 
راست تیم ملی، خالی است. از سرمربی و کادرفنی تیم 

ملی می خواهم به این موضوع نیز توجه داشته باشند.
مالک باش��گاه تراکتور در رابطه با صحبت های قبلی 
خود در خصوص ناعدالتی های فدراس��یون، گفت: من 
نگفتم افشاگری می کنم. گفتم یکسری از ناعدالتی ها را 
می گویم و برخی از حرف ها را می زنم. بازهم می گویم 
برخی ها در فدراس��یون فوتبال و صدا و س��یما رنگی 
است. بحث رشوه و پول نیس��ت. اگر قاضی در دادگاه 
از هی��چ کس پولی دریافت نکند و در زمان صدور رأی 
جانبداری کند، مص��داق ناعدالتی اس��ت. برنامه های 
تلویزیونی کارشناس داوری می آورند که آن کارشناس 
به خاط��ر رفاقت با داور بازی، تصمیم اش��تباه داور را 

تأیید می کند.
زنوزی در خص��وص هدف گذاری این فصل تراکتور، 
بی��ان کرد: همچون گذش��ته تمام تلاش��مان را انجام 
می دهیم تا بهترین نتایج را کسب کنیم، البته فوتبال 
غیرقابل پیش بینی است. می خواهیم مردم را خوشحال 

کنیم. 
وی ب��ا بیان اینک��ه مدیران فوتب��ال، مدیران هزینه 
هس��تند، گفت: متأس��فانه بس��تر برای درآمدزایی در 
فوتبال فراهم نیس��ت. صدا و س��یما یکی از بسترهای 
درآمد اس��ت. من مدافع تیم های دولتی نیستم. ما به 

داری��م عنوان چن��د تیم خصوص��ی تصمیم 
اگر ص��دا و س��یما فص��ل بعد حق 

پخش باش��گاه ها را پرداخت نکند، 
دوربین ه��ا را ب��ه ورزش��گاه راه 
ندهیم و خودمان بازی ها را پخش 
خواهی��م کرد. اکنون این برنامه از 

لایو صفحه رس��می باش��گاه پخش 
می ش��ود. صدا و س��یما باید در 
خصوص حق پخ��ش تلویزیونی 
اتخاذ کند.   اساس��ی  تصمیمات 
فیفا و ای اف سی از این حیث به 
فوتبال ای��ران ایراد وارد کرده اند. 

اگر حق پخش ندهند، باشگاه های خصوصی با مشکل 
مواجه خواهند شد. این ایراد به فدراسیون فوتبال هم 
وارد اس��ت؛ چرا که آنان هم حق باش��گاه ها را از محل 
قرارداد تبلیغات محیطی نمی دهند و باش��گاه ها مرکز 
هزینه ش��ده اند. جا دارد از وزیر ورزش تشکر کنم که 
به خوبی فعالیت می کن��د و باید وزارت ورزش در این 
خصوص تصمیمات اساسی بگیرد و اگر نیاز باشد برنامه 

تخصصی برگزار کنید. 
وی ادام��ه داد: چند درصد از درآمد رس��انه ملی از 
فوتب��ال بوده و چن��د درصد برنامه های صدا و س��یما 
ورزشی اس��ت؟ صدا و س��یما برای تولید یک سریال 
هزینه می کند و از بابت تبلیغات میان برنامه آن درآمد 
دارد. باشگاه ها هر هفته هشت سریال برای صدا و سیما 
تولید می کنند و س��پس باره��ا در برنامه های مختلف 
آن را تحلیل می کنند. رس��انه ملی به جای اینکه حق 
باشگاه ها را بدهد، گاهی انتظار کمک مادی هم دارد!  

زنوزی درباره انتخابات فدراسیون فوتبال، بیان کرد: 
نظر خاصی ندارم. فعلًا کاندیداها مش��خص نیس��ت و 

در این رابطه تصمیم گیری نکرده ام. امیدوارم ش��خص 
تأثیرگ��ذار روی کار بیای��د ت��ا فوتب��ال را ب��ه جایگاه 
واقعی اش در کش��ور و دنیا برساند. اگر نفرات قبلی هم 
باشند، با تفکر جدید روی کار بیایند تا فوتبال ما درجا 
نزند. ما در حوزه ملی و باش��گاهی به تغییر و تحولات 
نیاز داریم.وی در پاس��خ به سوالی مبنی بر اینکه کدام 
بازیکن را طی این سال ها می خواستید جذب کنید که 
ناکام ماندید؟ مطرح کرد: شخص خاصی نیست. شجاع 
خلیل زاده می توانس��ت موقع خرید تیم، بهترین خرید 
من از نظر فوتبال و مدیریت باشد. ما امسال بازیکنان 
خوبی داریم. عارف آقاس��ی، ریکاردو آلوز، حسین زاده 
و ... ف��وق العاده هس��تند. به نظرم خلی��ل زاده از نظر 
مدیریت��ی بهترین خرید تراکت��ور در دوران خصوصی 
اس��ت. اگر ما این بازیکن را از ابتدا داش��تیم، تاکنون 
دو، س��ه قهرمانی داش��تیم. زنوزی در پاسخ به سوالی 
مبنی ب��ر اینکه آی��ا تاکنون از جذب ی��ک بازیکن یا 
مربی پش��یمان ش��ده اید؟ گفت: بله من از آوردن یک 
مربی ایرانی پشیمان ش��ده ام.مالک باشگاه تراکتور در 
خصوص احتمال جذب س��ردار آزمون در آینده، بیان 
کرد: او به عنوان یک ستاره حیف است فعلًا به فوتبال 
ایران بازگردد. او گفته تراکتور را دوس��ت دارم و من با 
پدر ایش��ان هم رفاقت دارم. سردار همچون فرزند من 
اس��ت. هر موقع بخواهد، در خدمت او هستم و امکان 
ندارد باهم در خصوص مسائلی همچون دستمزد حرف 
بزنیم. در های تراکتور به روی س��ردار آزمون باز است. 
نیازی به پیشنهاد نیست و خودش باید اعلام کند که 
من می آیم. باش��گاه متعلق به س��ردار است. او همواره 
اعلام کرده تراکتور را دوست دارد و گاهی اوقات باهم 
ارتباط تلفنی داریم. اینجا خانه او بوده و تیم متعلق به 
اوس��ت.وی در رابطه با ادعای دژاگه در خصوص بدهی 
تراکتور ب��ه او، گفت: موضوعاتی در خصوص اش��کان 
دژاگه وجود دارد و مدیریت باش��گاه باید در این رابطه 

اظهار نظر کند. 
زنوزی درباره برنامه تیم در خصوص نقل و انتقالات، 
بیان کرد: آقای اسکوچیچ در خصوص نقل و انتقالات 
تی��م نظر می ده��د. تیم تقویت خواهد ش��د و آماده 
اجرای تصمیمات اس��کوچیچ هستیم. قرارداد تمامی 
بازیکنان خارجی تمدید شده است. تنها ریکاردو آلوز 
باقی مانده که او هم مش��کلی از این بابت ندارد. آلوز 
کاپیتان دوم تیم ماس��ت و جا دارد از او تشکر کنم. 
س��وای مسائل فوتبالی، او ارتباط عاطفی عمیقی هم 
با من دارد و دوس��تش دارم. آلوز بعد از بازگش��ت از 
تعطیلات، قراردادش را تمدید خواهد کرد و مشکلی 
از ای��ن بابت نداریموی درباره ام��کان خریداری یک 
باش��گاه خارجی، گفت: چند م��ورد در این خصوص 
بررس��ی کردیم و به نتیجه نرس��یدیم. باش��گاه داری 
در کش��ورهای اسپانیا، 
پرتغ��ال، فرانس��ه 
را  انگلی��س  و 
بررس��ی کرده ام 
انگلی��س  ک��ه 
س��خت  بس��یار 
این  پرونده  است. 
بسته  فعلًا  موضوع 
اس��ت.  ش��ده 
زنوزی 

در خصوص عکس مش��ترک فرزندش با فرگوس��ن، 
گفت: فرزندانم بیشتر در حوزه های اقتصادی فعالیت 
می کنن��د. تون��ی آدامز رفیق خانوادگ��ی ما بوده که 
فرزندم از طریق ایش��ان با فرگوس��ن دیدار داش��ته 

است. 
زنوزی در خصوص افتتاحیه ورزشگاه آزادی با حضور 
تیم منتخب سرخابی، گفت: چرا از بازیکنان پیشکسوت 
س��ایر تیم ها نبودند؟ این ها پیشنهاد نیست، بلکه درد 
اس��ت.وی در پایان گف��ت: از مردم ای��ران و هواداران 
تراکتور تقدیر و تش��کر می کنم. امس��ال سه باخت در 
تبریز داشتیم ولی آنان عیبی یوخ گفتند که نتیجه آن 
را خوشبختانه دیدند. بیشتر بازیکنان ما جوان هستند 
و از تش��ویق هواداران روحیه م��ی گیرند. پورحمیدی 
دروازه بان بزرگی است که عده ای سال گذشته روحیه 
او را از بی��ن بردند. از تمامی بازیکنان، کادرفنی، هیأت 
مدیره و مدیرعامل تش��کر می کن��م. امیدوارم صحبت 
هایم باعث رنجش کس��ی نشود. من کینه ای از کسی 

ندارم و واقعیات فوتبال را گفتم.

ورزشی

فوتبال ایران دو قهرمانی به تراکتور بدهکار است
تراکتور خانه سردار آزمون است
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